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Protokół Nr 17/20 
z posiedzenia 

Komisji Finansowo-Gospodarczej 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 22 czerwca 2020 r. 
 

Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (godz. 16.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopeć. Na statutową liczbę 12 radnych  
w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 8 członków komisji, pozostali dołączyli w czasie 
obrad (radni potwierdzili obecność poprzez potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja 
oraz zalogowali się do systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams). Radny Andrzej 
Kopacki zgłosił problem z Internetem, poinformował, że za chwilę ponownie połączy się. 
Przewodniczący stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady Komisji Finansowo-
Gospodarczej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle są prawomocne. Komisja został przeprowadzona 
w trybie określonym w art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 
związanych  
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 
wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z  2020r. poz. 374, z późn. zm.),  
za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams systemu eSesja.  
Obrady rozpoczęto 22 czerwca 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:56 tego samego 
dnia. W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

1. Andrzej Kopeć -  Przewodniczący komisji 
2. Tomasz Scheller - Wiceprzewodniczący komisji 
3. Adam Oczoś 
4. Andrzej Kopacki - poinformował telefonicznie pracownika Biura Rady Miasta, że ma problem 

z Internetem, poinformował, że za chwilę ponownie połączy się. 
5. Ewa Czubek 
6. Fabian Pszon 
7. Dominik Szustakiewicz 
8. Wiesław Fąfara 
9.  Jacek Król- poinformował telefonicznie pracownika Biura Rady Miasta, że ma problem  

z logowaniem do systemu eSesja, będzie zabierał głosu przez system Microsoft Teams,  
ustnie potwierdził swoją obecność.  

10. Ewa Stogniew 
11. Ireneusz Wiśniewski 
12. Grzegorz Chudomięt 

Ponadto w posiedzeniu za pośrednictwem systemu wideokonferencyjnego Microsoft Teams 
uczestniczyli : 

1. Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych;  

2. Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej; 

3. Joanna Hariasz – Skarbnik Miasta; 
4. Monika Orpel-Śmigielska – kierownik Biura Prawnego;  
5. Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz – kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  

i Planowania Przestrzennego; 
6. Dorota Mucha - zastępca kierownika Wydziału Zamówień Publicznych. 
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Ad 2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 16/20 z dnia 25 maja 2020 r. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 

własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek nr 4210/16 
i 4210/17 k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy 
Al. Jana Pawła II. 

5. Analiza przebiegu procedur przetargowych do zadań inwestycyjnych przewidzianych do  
realizacji w budżecie. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta  
na rok 2020. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2020-2035. 

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
9.  Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że wpłynęły dodatkowe dwa projekty 
uchwał do wprowadzenia do porządku obrad oraz wpłynęły autopoprawki do projektu 
uchwały zmian w budżecie miasta oraz WPF: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały  Nr XXI_222_20  Rady 
Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia  zarządzenia 
porządkowego  Prezydenta Miasta  Kędzierzyn-Koźle dotyczącego zawieszenia pobierania 
opłat w Strefie Płatnego Parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w związku ze 
stanem epidemii.  

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Rybarze 33. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć podał pod głosowanie wprowadzenie  
ww. projektów uchwał do porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie uzupełnionego porządku obrad  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa 
Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 
PRZECIW (2) 
Grzegorz Chudomięt, Dominik Szustakiewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Fabian Pszon 
BRAK GŁOSU (1)Jacek Król. 

Radny Jacek Król oddał głos ,,za” ustnie informując o tym. 
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Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 8, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 
zaopiniowała ww. zmianę do porządku obrad. 

 

porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 

3. Przyjęcie protokołu nr 16/20 z dnia 25 maja 2020 r. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek nr 4210/16 i 4210/17 
k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy  
Al. Jana Pawła II. 

5. Analiza przebiegu procedur przetargowych do zadań inwestycyjnych przewidzianych do  
realizacji w budżecie. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta  
na rok 2020 wraz z autopoprawką. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2020-2035 wraz z autopoprawką . 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały  Nr XXI_222_20  Rady 
Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia  zarządzenia 
porządkowego  Prezydenta Miasta  Kędzierzyn-Koźle dotyczącego zawieszenia pobierania 
opłat w Strefie Płatnego Parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w związku ze 
stanem epidemii.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Rybarze 33. 

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
11. Zakończenie obrad. 
 

Ad 3)  
Przyjęcie protokołu nr 16/20 z dnia 25 maja 2020 r. 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że protokół został wysłany wszystkim 
członkom komisji na pocztę elektroniczną oraz został zamieszczony na portalu eSesja.pl.  
Nikt nie zgłosił uwag do protokołu. Zapytał, czy obecnie ktoś zgłasza jakieś zastrzeżenia do 
projektu protokołu nr 16/20, wobec braku uwag, poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu 
 nr 16/20. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr 16/20 z dnia 25 maja 2020 r..  
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian 
Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Król 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Kopacki  
Jacek Król oddawał głos ,,za” ustnie informując. 
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że komisja jednogłośnie 11 głosów 
,,za” bez uwag, przyjęła protokół nr 16/20.  

Ad 4) 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa 
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek nr 4210/16 
i 4210/17 k.m. 9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy  
Al. Jana Pawła II (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie zastępcę prezydenta miasta 
Artura Maruszczaka. 
 
Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej poinformował, że projekt uchwały dotyczy dwóch działek, gmina sprzedaje prawo 
własności. 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił udziału do dyskusji, 
przewodniczący poddał pod głosowanie: 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 
nieruchomości gruntowej niezabudowanej, składającej się z działek nr 4210/16 i 4210/17 k.m. 
9, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy Al. Jana Pawła II.. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz 
Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Fabian Pszon 
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Król 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Kopacki  
 
Radny Jacek Król oddał głos ,,za” informując o tym. 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że komisja stosunkiem głosów: 
 ,,za” - 10, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały.  

 
Ad 5. 
Analiza przebiegu procedur przetargowych do zadań inwestycyjnych przewidzianych do 
realizacji w budżecie (analiza stanowi załącznik do nin. protokołu). 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję w sprawie. 
 
Radny Ireneusz Wiśniewski zapytał o zadanie dot. wykonania łącznika osiedla Pogorzelec do 
osiedla Kłodnica. Zapytał o szczegóły przetargu, czy przetarg był anulowany oraz czy 
obecnie jest już podpisana umowa.  
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Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej poinformował, że wystąpiły problemy, przetarg był anulowany, ale na chwilę 
przetarg został rozstrzygnięty, został wyłoniony wykonawca, wykonawca przygotuje 
dokumenty, zakończenie zadania jest zaplanowane w przyszłym roku. Z poprzednim 
wykonawcą nie doszli do porozumienia, odbędzie się sprawa sądowa.  
 
Radny Ireneusz Wiśniewski zapytał o zadanie dot. zagospodarowania muszli koncertowej w 
Koźlu. 
 
Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej poinformował, że przetarg został rozstrzygnięty, zadanie dotyczy wykonania 
siedzisk w muszli koncertowej.  
 
Radny Ireneusz Wiśniewski zapytał o zadanie dot. wykonanie zastawki na potoku Lineta. 
 
Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej poinformował, że przetarg został rozstrzygnięty, umowy zostały podpisane są  
w trakcie realizacji zadania.  
 
Radny Ireneusz Wiśniewski zapytał o zadanie dot. wykonanie dojazdu do ogródków 
działkowych.  
 
Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej poinformował, że przetarg został rozstrzygnięty, umowy zostały podpisane, są w 
trakcie realizacji zadania. 
 
Radny Ireneusz Wiśniewski zapytał o pozycje  64 zadanie dot. skateparku w ramach budżetu 
obywatelskiego.  
 
Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej poinformował, że zadanie jest kosztowne ok. 1 mln 300 tys. zł., gmina szuka źródeł 
dofinansowania, został ogłoszony drugi przetarg na część zadania.  
 

Radny Tomasz Scheller zapytał o szczegóły finansowania zadania dot. budowy skateparku. 

Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej poinformował, że została wykonana dokumentacja na całość zadania, aby 
sprawdzić cenę. Oferty znacząco przekraczają możliwości finansowe, na zadanie 
zabezpieczona jest kwota ok.300 tys. zł, a oferty opiewały na ponad milion złotych.  
Gmina zamierza podzielić realizację zadania na części i ogłosić przetarg na pierwszą cześć 
postępowania.  

Dorota Mucha zastępca kierownika Wydziału Zamówień Publicznych wyjaśniła, że jedyna 
oferta opiewała na kwotę 1mln 350 tys. zł.  

Radny Tomasz Scheller zapytał o kwotę z kosztorysu. 

Dorota Mucha zastępca kierownika Wydziału Zamówień Publicznych wyjaśniła, że kosztorys 
opiewał na kwotę ok. 708 tys. zł netto.  

Radny Tomasz Scheller zapytał czego dotyczy zadanie nr 42 dot. nasadzenia zieleni oraz punkt 
nr 49 prace interwencyjnie, gdzie indziej nie zaplanowane, poprosił o wyjaśnienia.  
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Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej poinformował, że zadanie dotyczy np. nasadzeń dodatkowych, nasadzeń 
zastępczych, pielęgnacji zieleni. Zadanie było podzielone na części. Część pierwsza została 
unieważniona.  

Radny Tomasz Scheller zapytał czy to zadanie jest pilne do wykonanie, gmina miała 
oszczędzać. 

Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej poinformował, że zadanie realizują zgodnie z planem. 

Radny Tomasz Scheller zapytał o miejsce wykonania zadania na potoku Lineta. 

Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej poinformował, że zadanie dotyczy wykonania klapy zwrotnej, cześć obwałowania 
celem zabezpieczenia Koźla pomiędzy ul. Emilii Plater a ul. Konopnicką. 

Radny Ireneusz Wiśniewski wyjaśnił, że wykonanie tej zasuwy jest niezbędne, właśnie w czasie 
podwyższonego stanu wód, aby zabezpieczyć Koźle, zasuwa została zniszczona w czasie 
wojennym a jest niezbędna.  

Radny Fabian Pszon zapytał na jakim etapie jest postępowanie: o wyłonienie firmy zajmującej 
się usuwaniem zalegających na parkingach samochodów. 

Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej poinformował, że zadanie jest na etapie przygotowania specyfikacji i 
przygotowania materiałów przetargowych. Wyjaśnił radnemu szczegóły usługi, więcej 
informacji będzie po przygotowaniu dokumentacji.  

Radny Jacek Król zapytał o zadanie nr.34 dot. zadania wadliwego pozwolenia na budowę i 
budowy kolumbarium na cmentarzu, jaki jest stan postępowania odnośnie wstrzymania 
postępowania na użytkowanie oraz kwestie zaskarżeń pozwoleń na budowę.  

Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej poinformował, że gmina jest na etapie odwołania, nie ma jeszcze decyzji sądu, 
terminy sądowe zostały przesunięte przez koronowirusa. Budowa kolumbarium jest na 
ukończeniu, była na innym pozwoleniu na budowę i na podstawie innego planu 
zagospodarowania terenu. 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła 
ww. analizę. 
 
Ad 6.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 
(projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie Skarbnik Miasta Joannę 
Hariasz.  

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz udzieliła szczegółowych wyjaśnień dot. wprowadzonej 
autopoprawki, wprowadza się zadanie dot. termomodernizacji budynku Szkoły Podstawowej 
nr 10 ponieważ Minister ogłosił nabór termomodernizacji budynków szkolnych, kwota 50 tys. 
zł jest na wykonanie dokumentacji oraz wprowadza się kwotę 2000 zł na rozstrzygniecie 
przetargu na wykonanie klimatyzacji w żłobku. 
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć zapytał o całość kosztów w związku z wprowadzaniem 
nowego zadania. 

Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej udzielił szczegółowych wyjaśnień. Koszt szacują na 3,5 mln zł do 4 mln zł. 

Radny Tomasz Scheller zapytał o połączenie klas w Sławięcicach, w którym momencie gmina 
zdjęła lub musiałby dodać pieniądze, aby zapłacić na to co się będzie zapłacić.  

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć podsumował, czy ta zmiana organizacyjna była ujęte 
w budżecie w grudniu czy będzie wprowadzana zmianą gdy powstaną oszczędności. 

Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych wyjaśnił, że wszelkie środki finansowe w roku budżetowym nie 
pokrywają się z rokiem szkolnym. A zmiany które następują w roku szkolnym, są zmianami 
które wpływają na budżet danego roku. Zmiany mają wpływ na kolejny budżet.  
 
Radny Tomasz Scheller zapytał czy na ten chwilę budżet który uchwalono zakładał, że klasy 
będą w osobnym trybie.  
 
Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych wyjaśnił, że w momencie planowania budżetu 1 stycznia,  nie 
mamy wpływu i wiedzy jak będą funkcjonować szkoły i klasy od 1 września oraz jakie zajdą 
zmiany. Nie można stwierdzić, że budżet podjęty na początku roku szkolnego będzie bez zmian.  
  
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poddał pod głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 wraz  
z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Fabian 
Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 
PRZECIW (1) 
Grzegorz Chudomięt 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Król 
 

Radny Dominik Szustakiewicz poinformował, że pomylił się w głosowaniu, w głosowaniu 
,,wstrzymuje się”, poprosił ,o zanotowanie tego w protokole 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że komisja stosunkiem głosów:  
,,za” - 9, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały.  
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Ad 7.  
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2020-2035 (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 
protokołu). 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poprosił o wprowadzenie Skarbnik Miasta Joannę 
Hariasz .  

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz udzieliła szczegółowych wyjaśnień dot. wprowadzonej 
autopoprawki.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił udziału do dyskusji, 
przewodniczący poddał pod głosowanie: 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2020-2035 wraz z autopoprawką..  
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa 
Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 
PRZECIW (1) 
Grzegorz Chudomięt 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Jacek Król, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 
BRAK GŁOSU (1) 
Wiesław Fąfara 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że komisja stosunkiem głosów:  
,,za” - 7, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 3, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały.  

 
Ad 8.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXI_222_20 Rady 
Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia zarządzenia 
porządkowego Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle dotyczącego zawieszenia pobierania 
opłat w Strefie Płatnego Parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w związku ze 
stanem epidemii (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. protokołu). 

 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję. 
 
Radny Tomasz Scheller poinformował, że będzie głosował ,,przeciw”, ponieważ epidemia 
jeszcze nie minęła. 
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Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej udzielił szczegółowych wyjaśnień, zadecydowano, że można już uruchomić 
płatności, jest coraz więcej samochodów na drogach.  
 
Radny Grzegorz Chudomięt poinformował, że zagrożenie jeszcze nie minęło, proponuje 
poczekać z wycofaniem tego zarządzeniem, będzie głosował ,,przeciw”. 
 
Monika Orpel-Śmigielska – kierownik Biura Prawnego udzieliła szczegółowych wyjaśnień, 
wskazała by zmianę z 5 dniowego na 14 dniowy termin wejścia w życie.  
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXI_222_20 Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia zarządzenia 
porządkowego Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle dotyczącego zawieszenia pobierania 
opłat w Strefie Płatnego Parkowania na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle w związku ze 
stanem epidemii..  
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 
PRZECIW (4) 
Jacek Król, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś 
BRAK GŁOSU (1) 
Grzegorz Chudomięt 
 
Radny Grzegorz Chudomięt zgłosił problem z głosowaniem, w głosowaniu jest ,,przeciw”.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 
4, „przeciw” - 5, „wstrzymujących się” - 3, negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
  
Ad 9.  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Rybarze 33 (projekt uchwały 
stanowi załącznik do nin. protokołu). 

Artur Maruszczak – zastępca Prezydenta ds. gospodarki przestrzennej i inwestycyjno-
remontowej wyjaśnił, że ww. uchwała dot. działki której właściciel zamarł, nie jest potrzebna 
gminie do realizacji własnych celów, działka zostanie przeznaczona do sprzedaży, potrzebna 
jest akceptacja Rady Miasta.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć otworzył dyskusję, nikt nie zgłosił udziału do dyskusji, 
przewodniczący poddał pod głosowanie: 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
zabudowanej położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Rybarze 33..  
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam Oczoś, 
Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz 
BRAK GŁOSU (1) 
Grzegorz Chudomięt 
 
Radny Grzegorz Chudomięt zgłosił problem Internetem w czasie głosowania, poinformował, 
że w głosowaniu jest ,,za”, poprosił o odnotowanie tego w protokole. 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć poinformował, że komisja stosunkiem głosów:  
,,za” - 10, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały.  

 
Ad 10.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Kolejny termin komisji został ustalony na 24 sierpnia 2020 r. o godz.16:00 

 
Radny Dominik Szustakiewicz poprosił o zestawienie dot. sytuacji gminy w związku ze stanem 
epidemii, jakie powstały dodatkowe koszty lub oszczędności z podziałem na zadania oraz 
kwotę: 
-jakie konkretnie zadania nie doszły do skutku z wskazaniem kwot (np. Dni Miasta, imprezy 
zorganizowane przez jednostki MOSiR, MOK, MBP, Muzeum, itd...) 
-jakie powstały dodatkowe koszty (np. w związku z zakupem środków ochronnych) 
 
Artur Maruszczak zastępca prezydenta miasta poprosił radnego o formalne sprecyzowanie 
pytań. 
 
Radny Dominik Szustakiewicz zobowiązał się, że przygotuje interpelację z pytaniami, którą 
złoży w czasie sesji. 
 
Ad 11.  
Zakończenie obrad. 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, podziękował za aktywne uczestnictwo  
w posiedzeniu komisji, po czym zakończył obrady o godz. 16:56 
 
Protokołowała  
 
Anna Dworaczek 
 
 


